
Wloclawek, dnia A7.O7 .2020 r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoctawek

Interpelacja

W sprawie napraury ulicy 2bikowej

W imieniu mieszkaric6w ulicy Zbikowej bardzo proszq o naprawienie kr6tkiego odcinka ulicy

gdzie sq du2e nier6wno5ciw drodze.

lnterpelacja napisana jest w oparciu o rozmowy z mieszkaficami ulicy Zbikowej.

Zatqczam zdjqcie poglqdowe.

Z powaianiem
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